
 CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI REBRA 
 
 

PROCES-VERBAL 
 
 

Încheiat azi, 25.09.2023, în ședința ordinară  
a Consiliului Local al comunei Rebra 

 
 

La şedinţă participă : Viceprimarul comunei Rebra domnul Năstuță Daniel - 
Onisim, Secretarul General al comunei Rebra, domnul Călini Vasile  .  
         Aceasta  face apelul nominal al  consilierilor convocați , unde se constatată că 
sunt prezenți 10 consilieri din 11 consilieri care compun consiliul local , cei prezenți   
semnează în registrul de prezență al ședințelor consiliului local , prezenți fiind 
următorii: GĂLAN VASILE, NEDELEA GRIGORE-DUMITRU , GAVRILOAIE IACOB , 
MOLDOVAN IOAN , GHEORGHIȚA AURORA , GROZAV ILIE ,  MUTI DANIEL ,  
NASTUTA DANIEL-ONISIM și  RUS MARINEL. 
 Absentează  motivat : BRUMA MIHAI. 
 Nu sunt reprezentanți ai altor instituții , mass-media. 

Ședința ordinară a comunei Rebra  a fost convocată prin Dispoziţia primarului 
comunei Rebra nr.75/20.09.2023.  

Domnul Secretar General Călini Vasile: Şedinţa este legal constituită, 
fiind prezenţi 10 consilieri locali din numărul de 11 consilieri locali în funcţie 
convocați domnii consilieri locali , domnule președinte aveți cuvântul.   

Președintele de ședință -  domnul consilier local Rus Marinel. 
Domnul președintele de ședință Rus Marinel: 
Dragi colegi , domnule vice , domnule secretar declar deschisă a 31 – a 

ședință  din al 8-lea mandat al Consiliului Local Rebra și dă citire ordinei de zi. 
          
  Proiectul ordinii de zi, 
 A celei de-a  31-a  ședință , din cel de-al optulea mandat al 

Consiliului Local REBRA. 
 1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
 2. Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 3. Proiect de hotărâre nr. 27 /2023,  privind neasumarea preluării la nivel 
local a responsabilităților privind derularea Programului pentru școli al României, 
pentru unitățile de învățământ de pe raza comunei Rebra pe perioada septembrie 
2023-iunie 2026, pentru produsele de panificație , pentru produsele lactate sau 
fructe, precum si suma necesara pentru implementarea programului la nivelul 
comunei Rebra pentru perioada 11 septembrie 2023 - 22 decembrie 2023 . 
  
 Comisiile de specialitate sesizate  spre avizarea consultativă a 
proiectelor de hotărâri: 
 1. Comisia pentru activități social-culturale, culte, învățământ, sănătate și 
familie, muncă și protecție socială ,protecție  copii tineret și sport.  
 



 
  
                                                                     

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi. 
Aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare. 
  Domnul președinte consilier local  Rus Marinel : supune la vot procesul 
verbal de la ședința anterioară: 
 

 

 
 
 
Se aprobă cu 10 voturi. 

 
 
 
 
 
 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 10 

Nu au votat 0 
Absenţi 2 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 



 
 
Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi 

Întrebări, interpelări și răspunsuri. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel:  Întreabă dacă vrea 
cineva să se înscrie la cuvânt sau daca are cineva întrebări.  
 Se înscriu la cuvânt 4 consilieri locali : Muti Daniel , Nedelea Grigore Dumitru , 
Georgiță Nicolae și Rus Marinel. 
 Domnul președinte consilier local  Rus Marinel: Dă cuvântul domnului 
consilier Muti Daniel . 
 Domnul Consilier local Muti Daniel: Prima întrebare domnule vice în 
legătură cu lemnele , se mai dau lemne? 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim: Care au fost de pe raza 
comunei noastre și le-a putut da dl Vasile eu știu că s-au dat și mai trebuie făcute de 
pe Parva să aducă la Școală și la Primărie și după la oameni. Trebuie să găsim 
persoană care să le scoată , știți povestea ca trebuie scoase cu cal , anul trecut nu s-
au dat dar acum o să scoatem , eu știu că s-a marcat și au început să se scoată și 
trebuie să scoatem pentru că sunt foarte multe cereri. 
 Domnul Consilier local Muti Daniel: a doua întrebare în legătură cu 
dosarele care s-au depus pentru panourile fotovoltaice ,mai mulți oameni vor sa știe 
de banii care s-au dat la firma respectivă ce s-a întâmplat, se dau înapoi pentru că în 
mai multe comune s-au dat înapoi?  
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : Eu știu că o parte s-au dat 
înapoi dar poate că nu la toți dar o să îi dea.  
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Eu de foarte multe ori am zis, 
primăria să nu se implice unde nu trebuie în chestiuni care nu țin de serviciile oferite 
de primărie , dacă te bagi poți sa ieși prost iar în legătură cu lemnele , din câte știu 
părvenii au lemne de vânzare , au partidă la Nepos , aici pe Valea Lungă , trebuie 
întrebat și văzut la ce preț se vând poate vor oamenii să cumpere. 
 Domnul Consilier Local Georgiță Nicolae : Am și eu o întrebare cu strada 
Ulița din dos , aparține de comună sau de drumurile județene trebuie luate câteva 
măsuri pentru că sunt parcate mașini pe ambele părți , cine vine cu mașina la 
grădiniță nu are unde parca ,trebuie făcut ceva cu toate gipurile și mașinile parcate 
aiurea  și a doua întrebare pe drumurile județene nu sunt indicatoare ,trebuie făcută 
o sesizare să vină să pună indicatoare. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : Am făcut sesizări , a făcut 
și poliția au zis că vin și trasează drumul și pun indicatoare. 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Ședința trecută a-ți zis că primim 
defalcarea la execuția bugetară pe 2022 și nu am primit-o. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : E făcută cerere ? 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel :  Am făcut comunicare verbala dar 
depun cerere astăzi daca e nevoie. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : Cel mai bine de fiecare dată 
depusă cerere . 



 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Câte indemnizații avem și câți 
asistenți personali , eu am căutat și am găsit doar asistenții personali , 35 , ăștia cu 
indemnizații nu știu cât sunt . 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: La casierie se pot vedea pe statul 
de plată. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : Și acolo poți sa ceri și aia .  
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Cereri în așteptare pentru 
indemnizații sau angajări pentru asistenți personali avem și dacă da , câte ? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Momentan nu , dar luna trecută 
am avut , depinde cum vin cu certificatele de handicap. 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Au venit până acum cel puțin 4 
persoanele la mine și au zis că nu au primit banii? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Nu s-au dat încă dar se vor da , 
nici noi nu ne-am luat salariile luna trecută, ce s-a întâmplat a fost ca s-au majorat 
puțin salariile plus că au venit mai mulți oameni cu  indemnizații iar bugetul a fost 
prevăzut pentru îndemnizațiile de anul trecut care au fost mai puține si s-au terminat 
banii dar așteptăm rectificarea bugetară de sus de la guvern eu o să ne întrebe de 
ce sume avem nevoie , noi o să comunicăm și o sa se regleze toate lucrurile.   
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Pe organigramă sunt 35 de locuri și 
sunt ocupate toate ,nu? Noi ca și UAT suntem obligați să ii angajăm. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: După noua lege , sunt râmași și 
după vechea lege , daca omul optează când merge la Direcția de Asistență Sociala 
acolo se știe că nu putem suporta atâția angajați , sute de angajați e mult la nivel 
local. 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Daca cineva ne face o plângere și 
câștigă și plătim și daune , organigrama o putem modifica și anul viitor o sa intre 
bani și pentru anul acesta , nu e un lucru rău. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: O putem modifica , nu e 
problemă dar să vă sun o chestie , vi se pare normal ca unul care merge pe drum să 
aibă angajat și unul care stă la pat sa nu aibă angajat? 
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Eu am făcut un calcul cat ar trebui 
să plătească si 10% nu e foarte mult de plătit ,ar trebui să modificam organigrama și 
putem aproba mai multe cereri.  
 Domnul Consilier Local Rus Marinel : Mai sunt oameni care au depus 
cereri și nu li s-a răspuns ? 
 Domnul Secretar General Călini Vasile: Tot ce s-a fost depus la primărie 
scris s-a răspuns în termenul legal. 
 Domnul Consilier Grozav Ilie : Legat de drumuri ,se mai continuă , se mai 
îndreaptă ? Valea lu Capătă acolo e destul de rău și trebuie îndreptat puțin. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim : Se continua , la Valea lu 
Capătă trebuie sa vină Marius cu acela micuț și să facă. Sper săptămâna acesta să 
vina și o să se intervină pe toate drumurile. 
 Domnul Consilier Nedelea Grigore – Dumitru : Niște separatoare de 
viteză se poate pune aici în față. 
 Domnul Viceprimar Năstuță Daniel-Onisim :  Am făcut cerere la Consiliul 
Județean , am vorbit așteptăm să se intervină.  
 
 



Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: 
 
 Domnul Președinte consilier local Rus Marinel : Citește Proiectul de 
Hotărâre : Proiect de hotărâre nr. 27 /2023,  privind neasumarea preluării la nivel 
local a responsabilităților privind derularea Programului pentru școli al României, 
pentru unitățile de învățământ de pe raza comunei Rebra pe perioada septembrie 
2023-iunie 2026, pentru produsele de panificație , pentru produsele lactate sau 
fructe, precum si suma necesara pentru implementarea programului la nivelul 
comunei Rebra pentru perioada 11 septembrie 2023 - 22 decembrie 2023 și dă 
cuvântul domnului Secretar General Călini Vasile sa îl citească în întregime și sa il 
explice. 
 Domnul Secretar General Călini Vasile explică Proiectul de hotărâre in 
detaliu pentru a fi bine înțeles de către domnii consilieri., 
 Domnul Președinte consilier local  Rus Marinel :  Supune la vot proiect 
de hotărâre nr. 27 /2023,  privind neasumarea preluării la nivel local a 
responsabilităților privind derularea Programului pentru școli al României, pentru 
unitățile de învățământ de pe raza comunei Rebra pe perioada septembrie 2023-
iunie 2026, pentru produsele de panificație , pentru produsele lactate sau fructe, 
precum si suma necesara pentru implementarea programului la nivelul comunei 
Rebra pentru perioada 11 septembrie 2023 - 22 decembrie 2023 și dă cuvântul 
domnului Secretar General Călini Vasile sa îl citească în întregime și sa il explice. 
 
 

Rezultat Vot 
Da 10 
Nu 0 

Abţinere 0 
Au votat 9 

Nu au votat 0 
Absenţi 1 

Total 11 
Observaţii 

1.  BRUMA MIHAI Absent 

2.  NEDELEA GRIGORE-DUMITRU Da 

3.  GAVRILOAIE IACOB Da 

4.  GALAN VASILE Da 

5.  GHEORGHIȚĂ AURORA Da 

6.  GEORGIȚĂ NICOLAE Da 

7.  GROZAV ILIE Da 

8.  MOLDOVAN IOAN Da 

9.  MUTI DANIEL Da 



 

 Se aprobă cu 10 voturi din 11. 
 

  
 
Domnul Președinte consilier local  Rus Marinel:  
Vă mulțumim pentru prezență și declar ședința închisă. 
 
 

 
   PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI, 

 
           Rus Marinel                                    Călini Vasile 
CV/2 ex. 
 
 
Prezentul proces - verbal a fost aprobat in ședința  ordinara. din data  de 
…………………… cu un număr de ..…..  voturi „pentru”..-..”abțineri”.-.”împotrivă”  

10.  NASTUȚĂ DANIEL-ONISIM Da 

11.  RUS MARINEL Da 


	Încheiat azi, 25.09.2023, în ședința ordinară
	a Consiliului Local al comunei Rebra

